
	  

	  

	  

	  

	  

Inom	  den	  närmsta	  framtiden	  kommer	  föreningen	  att	  
behöva	  byta	  ut	  elstolparna	  vid	  samtliga	  p-‐platser.	  	  
I	  samband	  med	  detta	  kommer	  styrelsen	  omförhandla	  
avtalen	  för	  p-‐platserna.	  	  

	  

	  

Under	  en	  tid	  framöver	  kommer	  anställda	  från	  Enex	  AB	  
besöka	  vårt	  område	  för	  att	  göra	  en	  energianalys.	  Syftet	  
är	  att	  hitta	  besparingsåtgärder	  då	  föreningens	  
kostnader	  för	  uppvärmning	  etc.	  är	  förhållandevis	  hög.	  
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